

## We accelerate the global growth on Canadian Life Sciences companies

Nov 2016 – Feb 2017 accelerator program in San Francisco | Silicon Valley

**Apply by Oct. 21, 2016**

**CTA SF Life Sciences is a virtual program that connects Canadian entrepreneurs to US customers & global strategic partners.**

CTA SF Life Sciences is a 4-month program run by the Consulate General of Canada in San Francisco that helps high-potential Life Sciences companies in: biopharma, health IT, medical devices and imaging.

**We're looking for 5-7 Canadian Life Sciences entrepreneurs with a drive to accelerate their growth in the US and globally!**

### CTA SF Life Sciences includes:

- Two 1-day in-market programs in Silicon Valley on Nov 2016 and San Francisco on Feb 2017.
- Introductions to Fortune 500 companies, investors, for strategic partnerships and venture financing;
- Educational webinars by US domain experts, potential customers and investors;
- Mentoring sessions with targeted advisor;
- Business intelligence, advice, and training to better target local audiences.

### Why San Francisco | Silicon Valley?

- One of the most important Life Science innovation hubs and markets in the US;
- *Unparalleled access to global multi-nationals and investors.*

### Key Dates:

- Program: November 2016 – Feb 2017
- Application Deadline: October 21, 2016

### What we are looking for:

- Early and growth-stage Life Science companies with a minimum viable product and business plan;
- Participation by CEO or Founder in the virtual program with two separate days of travel to San Francisco/Silicon Valley (Nov. 2016 & Feb. 2017).

### What you need to qualify:

- An in-depth business plan for marketing your product or service in the U.S.;
- A fully-built product.

### How to Apply/for more information:

- Apply at:  
[www.tradecommissioner.gc.ca/world-monde/154094.aspx?lang=eng](http://www.tradecommissioner.gc.ca/world-monde/154094.aspx?lang=eng)
- Contacts:  
[matt.pasiuk@international.gc.ca](mailto:matt.pasiuk@international.gc.ca) or  
[Bryan.bowman@international.gc.ca](mailto:Bryan.bowman@international.gc.ca)
- More Info:  
[www.tradecommissioner.gc.ca/CTA](http://www.tradecommissioner.gc.ca/CTA)

Company selection is done by a panel of experts. No cost to apply for the program; companies will be responsible for their travel expenses.

The Canadian Trade Commissioner Service:  
[www.tradecommissioner.gc.ca](http://www.tradecommissioner.gc.ca)

Canada  bdc 

## Nous accélérons la croissance mondiale des sociétés canadiennes du secteur des sciences de la vie

Programme d'Accélérateurs technologiques canadiens de la Silicon Valley : Novembre 2016 – Février 2017

**Date limite de dépôt des candidatures : le 21 octobre**

### ATC des Sciences de la vie met en relation les entrepreneurs canadiens avec les clients, les partenaires stratégiques et les

L'ATC des Sciences de la vie est un programme de 4 mois organisé par le Consulat général du Canada à San Francisco qui aide les entreprises à fort potentiel en sciences de la vie: biopharmaceutique, TI de la santé, les dispositifs médicaux et l'imagerie.

Nous sommes à la recherche de 5 à 7 entrepreneurs dans le domaine des sciences de la vie souhaitant accélérer leur croissance aux États-Unis et au niveau mondial.

### L'ATC des Sciences de la vie comprend:

- Deux programmes de 1 jour sur le marché de la Silicon Valley en novembre 2016 et à San Francisco en février 2017.
- Introductions aux entreprises Fortune 500, aux investisseurs, et aux financements à risque afin d'établir des accords de partenariats stratégiques.
- Webinaires éducatifs présentés par des experts, des clients et des investisseurs potentiels locaux;
- Séances de mentorat avec des conseillers ciblés.
- Renseignements liés aux affaires, conseils et formations afin de mieux cibler le public local.

### Pourquoi San Francisco | la Silicon Valley?

- L'un des plus importants carrefours et marchés de l'innovation dans le domaine des sciences de la vie aux États-Unis.
- Accès incomparable aux multinationales et investisseurs globaux.

### Les dates clés:

- Programme: Novembre 2016 – Février 2017
- Date limite de dépôt des candidatures : 21 octobre 2016

### Qui recherchons nous:

- Entreprises du secteur des sciences de la vie en prédémarrage et démarrage ; avec un produit et un plan d'entreprise viables.
- Un représentant de haut niveau (PDG ou fondateur) en mesure de participer au programme virtuel, et d'entreprendre deux voyages distincts d'un jour (Nov. 2016 et Fév. 2017).

### Pour être qualifié, vous devez:

- Être prêt à prospecter et à conclure des marchés aux É.U.;
- Être en phase post-amorçage, avec un produit entièrement construit et validé

### Comment postuler/Pour plus d'informations:

- Pour plus de renseignements sur l'ATC: [www.tradecommissioner.gc.ca/world-monde/154094.aspx?lang=fr](http://www.tradecommissioner.gc.ca/world-monde/154094.aspx?lang=fr)
- Contacts : [matt.pasiuk@international.gc.ca](mailto:matt.pasiuk@international.gc.ca) ou [Bryan.bowman@international.gc.ca](mailto:Bryan.bowman@international.gc.ca)
- Pour plus d'informations : [www.tradecommissioner.gc.ca/CTA](http://www.tradecommissioner.gc.ca/CTA)

La sélection de l'entreprise se fait par un groupe d'experts. Le dépôt de dossier est gratuit ; Les entreprises sont responsables pour tous les frais liés au déplacement.

Le service des délégués commerciaux du Canada: <http://www.tradecommissioner.gc.ca>

Canada  bdc 